
 
Zápis 

 
o průběhu 27. zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 10.9.2010 v kanceláři obecního úřadu 

 
Starosta zahájil dvacáté sedmé zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal 
přítomné. 
 

1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 
konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava,  Horký David,Koníček Aleš,  
                Trávníček Antonín, Zelníčková Jiřina  
 
Omluveni: Kristýna Rosa de Pauli,Jurka Jan, Chaloupka Jan 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je 
vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu dvacátého 
šestého zasedání zastupitelstva obce. Navrženi byli Horký D. a  Trávníček A., kteří vyslovili 
souhlas. 
 
Usnesení č. 176 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu dvacátého sedmého zasedání 
zastupitelstva obce D. Horkého a A. Trávníčka. 
 
Hlasování č.176: pro-6, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.177 
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1)  Informace k žádosti o připojení FVE na střeše OU 
2)  Žádost o prodej pozemku – Hošek Karel 
3)  Žádost o prodej pozemku – Křivánek Jiří 
4)  Rozpočtové opatření č. 3 
5)  Diskuse  

 
Hlasování č.177 : pro-6, proti-0, zdržel se-0 

  
1) Informace k žádosti o připojení FVE na střeše OU 
    Starosta obce informoval o  nutnosti podání žádosti  připojení FVE na střeše kulturního  
    domu k vyjádření dotčených orgánů. Dle těchto vyjádření bude zřejmé zda v této aktivitě 
    nadále pokračovat . 
 
 
 



 Usnesení č. 178 
 Zastupitelstvo souhlasí se zasláním žádosti k vyjádření (E.ON). 
  
Hlasování č. 178: pro-6, proti-0, zdržel se-0 

 
  
2) Žádost o prodej pozemku – Hošek Karel 

Starosta předložil k projednání žádost o prodej pozemku Karla Hoška ml. Senorady 157 . 
Jedná se o pruh pozemku, který vznikne  výstavbou parkoviště mezi rodinným domem č.p. 
157 a budoucím parkovištěm. 
 
                              
. Usnesení č. 179 
Zastupitelstvo obce schválilo záměr prodeje pozemku.  
 
Hlasování č.179 : pro-6 proti-0, zdržel se-0 
 

3) Žádost o prodej pozemku – Křivánek Jiří 
Starosta předložil k projednání žádost o prodej pozemku pana Křivánka Jiřího z Brna. Jedná 
se o zahradu p.č.4384 o výměře 850 m2, která  je přilehlá k chalupě č. 87 
   
 Usnesení č.180 
Zastupitelstvo obce schválilo záměr prodeje pozemku p.č.4384 o výměře 850 m2. 
 
Hlasování č.180 : pro-6, proti-0, zdržel se-0 
 

4) Rozpočtové opatření č. 3 
Starosta předložil ke schválení změnu rozpočtového opatření č. 3, kde příjmy se zvyšují o 
116.000,- Kč – dotace z Úřadu práce, prodej popelnic, za pohlednice, ve výdajích je to oprava 
na cestu do Lohu, křovinořez, hasička – nátěr, a přesun rozpočt.prostředků v jednotlivých 
kapitolách. 
 
Usnesení č .181 
Zastupitelstvo schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 3 tak, jak byl předložen. 
 
Hlasování č.181: pro-6, proti-0, zdržel se -0 
 
 

5) Diskuse 
Byl projednán problém s bydlením p. Doležalové t.č. v maringotkách na fotbalovém hřišti. 
Jmenované bude předložen seznam volných domů v obci. 
Byla dohodnuta organizační stránka tradičních svatováclavských hodů.  

 
 
 

 
Ve 20.30 hod. starosta po projednání všech bodů, ukončil zasedání. 
 
 
 



V Senoradech 16.9.2010 
 
 
Zapsala: Adamová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                               Vladimír Novák, starosta 
 
 
 


